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Abstract (en)
Stopper (closure cap) (1) for a bottle or flask (7) intended in particular to contain a liquid fluid, which stopper has the form of a shell (2) comprising
a disc (3) and a skirt (3a) which has an internal screw thread (8) able to interact with a threaded part of the neck (6) of the bottle (7), this shell
including a sealing ring (4) and a tamperproof ring (20). The sealing ring (4) is borne by the skirt (3a) of the shell of the stopper and includes a thick
ring (5) on its internal periphery. <IMAGE>

Abstract (fr)
Bouchon (1) pour bouteille ou flacon (7) destiné notamment à contenir un fluide liquide, qui a la forme d'une coque (2) comprenant un plateau (3) et
une jupe (3a), qui présente un filetage intérieur (8) apte à coopérer avec une partie filetée du col (6) de la bouteille (7), cette coque comportant un
anneau d'étanchéité (4) et une bague d'inviolabilité (20). L'anneau d'étanchéité (4) est porté par la jupe (3a) de la coque du bouchon et comporte à
sa périphérie interne un jonc (5). <IMAGE>
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